
1

Helårs turvei i 
Vestmarka

Høringsmøte 10. mars 2021
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Konsekvenser for naturen?
Vestmarka er liten, med et godt utbygd nett av veier, stier og løyper

• Har vi full oversikt over 
naturkonsekvensene?

• Vil utbyggingen ta vare på 
sårbare arter og naturtyper?

• Mer bit-for-bit utbygging og 
påvirkning av naturen
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Hvem trenger mer vei?

• Friluftslivet?

• Idretten?

• Bevegelseshemmede?

• De som ikke er aktive marka-
brukere?
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Hvilke interesser gjenstår?

• Skogbruk?
• Ny flerbruksplan?

• Bli kvitt overskuddsmasser!!
• «Søknaden fremmes nå fordi ABV 

skal lage nytt vannrenseanlegg i 
fjellet ved Kattås»

• Finansiering?
• Kommunale friluftsmidler, Bærum 

kommune og spillemidler?

Avvis prosjektet!


